

ဤ စီမံကိန်းအချက်အလက်စာတမ်းဘာသာပြန်သည် ဇူလိုင်လ ၂၆ ရက် ၂၀၁၆ ရက်စွဲပါ အင်္ဂလိပ်ဘာသာမူရင်းကိုအခြေခံသည်။



မြန်မာ-မြင်းခြံသဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးစီမံကိန်း

စီမံကိန်းအမည်	မြင်းခြံသဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးစီမံကိန်း		
စီမံကိန်းအမှတ်စဉ်	48368-001		
ချေးငှားသူ/ကုမ္ပဏီ	မြင်းခြံသဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးစီမံကိန်း		
နိုင်ငံ	မြန်မာ		
စီမံကိန်းတည်နေရာ			
အတည်ပြုချက်အမှတ်	3359		
ထောက်ပံ့မှု အမျိုးအစား	3359	ချေးငွေ	အမေရိကန်ဒေါ်လာ အတည်ပြုပြီး ၄၂.၂၀ သန်း
	3359	ဖြည့်စွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်	အမေရိကန်ဒေါ်လာ အတည်ပြုပြီး ၁၁၀.၀၀ သန်း
	3359	ဖြည့်စွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်	အမေရိကန်ဒေါ်လာ အတည်ပြုပြီး ၁၁၀.၀၀ သန်း
ဗျူဟာမြောက်အစီအစဉ်များ	အလုံးစုံပါဝင်နိုင်သောစီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု		
ပြောင်းလဲမှုကိုမောင်းနှင်သည့်အရာများ	ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်မှုများ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု		

ကဏ္ဍ/ ကဏ္ဍခွဲ

စွမ်းအင် - သမားရိုးကျ စွမ်းအင် ထုတ်လုပ်ခြင်း

ကျား/မ မျှတမှုနှင့် ကျား/မ
ရေးရာအမြင်များပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းခြင်း

ကျား/မ ဆိုင်ရာများမပါဝင်ပါ။

တာဝန်ခံ ADB ဌာန

ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများဆိုင်ရာဌာန

တာဝန်ခံ ADB ဌာနခွဲ

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုစီမံခန့်ခွဲမှု ဌာနခွဲ, PSOD

တာဝန်ခံ ADB အရာရှိ

ShujiHashizume

စီမံကိန်းငွေကြေးထောက်ပံ့သူ(များ)

ဖော်ပြချက်

စီမံကိန်းတွင်ရန်ကုန်မြို့၏ မြောက်ဘက် ၅၅၀ ကီလိုမီတာခန့် နှင့်
မွန်လေးမြို့၏ အနောက်ဘက် ၉၀ ကီလိုမီတာခန့်ရှိ မြင်းခြံမြို့၌
၂၂၅ မဂ္ဂါဝပ်ရှိ combined cycle သဘာဝဓာတ်ငွေ့တာဘိုင်သုံး
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေး စက်ရုံတည်ဆောက်ခြင်း နှင့်
လည်ပတ်ခြင်းပါဝင်သည်။

ရည်မှန်းချက်များ နှင့် အတိုင်းအတာ

နိုင်ငံရေးအရစွန့်စားရမှုကြီးမားသည်ဟု ရှုမြင်ကြခြင်းနှင့်
ချေးငွေရယူခြင်းဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းမရှိခြင်းတို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ၌
အကြီးစားအခြေခံအဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများအတွက်
မရှိမဖြစ် လိုအပ်သော ကာလရည်ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုကို
ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဘဏ်များမှ ရရှိနိုင်ရန်မှာ
အခက်အခဲတစ်ရပ် ဖြစ်နေပေသည်။ ဤစီမံခန့်ခွဲမှုကိုဖြေရှင်းရာတွင်
ADB သည် အဓိကကျသော လွယ်ကူဖြစ်မြောက်အောင်
ဆောင်ရွက်ပံ့ပိုးပေးသူအဖြစ် အများပြည်သူဆိုင်ရာ ကဏ္ဍ နှင့်
ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ နှစ်ဖက်လုံးမှ ပါဝင်ခဲ့သည်။ တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
စာရွက်စာတမ်းများပုံစံ နှင့် လျှပ်စစ်စွမ်းအင် ဝယ်ယူမှု
သဘောတူညီချက် ပုံစံတို့ကို ပြင်ဆင်ရာတွင် ADB ၏
အများပြည်သူကဏ္ဍနှင့် သက်ဆိုင်သော နည်းပညာ
အထောက်အကူသည် အရေးပါသောနေရာမှ ပါဝင်ခဲ့သည်။
လေလံတင်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် ADB ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍဌာနသည်
ဆန်ခါတင် လေလံခွဲသူများနှင့် စောစီးစွာ
ထိတွေ့ဆက်ဆံထားမှုကြောင့် ယင်းတို့၏
အဆိုပြုချက်များကိုအကောင်းဆုံးဖြစ်စေရန် ပြင်ဆင်နိုင်သည့်
အခွင့်အလမ်း ရရှိစေခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ရလဒ်အနေဖြင့်
နိုင်ငံအတွက် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေသည့် ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးအတိုင်း

အခွန်အခများ ရရှိစေခဲ့သည်။ အခြေတည်စဉ်ပဒေနှင့်
ငွေကြေးဆိုင်ရာ ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခု အောက်တွင် PPP စီမံကိန်း
တစ်ခုကို အစောပိုင်းမှ နှောင်းပိုင်းအထိ ချောမွေ့စွာ တာဝန်ယူ
ဆောင်ရွက်ရာ၌ ADB ၏ အများပြည်သူဆိုင်ရာကဏ္ဍ နှင့်
ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ လုပ်ငန်းများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုစွမ်းပကားကို
ဤစီမံကိန်းကဖော်ပြနေသည်။

စီမံကိန်းသည် ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုများကို ဖြေရှင်းမည်ဖြစ်ပြီး
စီးပွားရေးတိုးတက်မှုကို နှောင့်နှေးစေသည့် ဗို.အားကျဆင်းမှုများကို
အနာဂတ်တွင် ရှောင်ကျဉ်နိုင်ရန် အကူအညီပေးမည်ဖြစ်သည်။
ထို့အပြင်ဈေးကွက်တွင်းပေါက်ဈေးနှုန်းထားကိုအသုံးပြုပြီး
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးမှု၏ စိတ်ချယုံကြည်ရမှု နှင့်
တည်ငြိမ်မှုတို့ကိုတိုးတက်စေလိမ့်မည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင်
ဓာတ်ငွေ့လောင်စာသုံး သီးခြားခါတ်အားထုတ်လုပ်ရေး
စီမံကိန်းအနေဖြင့် ပထမဆုံးအပြိုင်အဆိုင် တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းဖြစ်ရာ
ဤစီမံကိန်း၏

အောင်မြင်စွာငွေကြေးဆိုင်ရာအကောင်အထည်ပေါ်မှု နှင့်
လည်ပတ်မှုတို့သည် လျှပ်စစ်စွမ်းအားကဏ္ဍတွင်
အဓိကမှတ်တိုင်တစ်ခုအဖြစ် စိုက်ထူနိုင်ရန် ရည်မှန်းထားသည်။
ကုန်ကျစရိတ်သက်သာသည့် PPP အစီအစဉ်များမှတစ်ဆင့်
စွမ်းအင်ဖြန့်ဖြူးမှု တိုးတက်စေခြင်းကို သရုပ်ဖော်ပြရာတွင် ADB ၏
သိသာစွာပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်မှုသည် အထောက်အကူ
ဖြစ်လိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍများ၌ ကောင်းမွန်သော
ဥပဒေရေးရာ နှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းဆိုင်ရာ မူဘောင်များ
အတွင်းတွင် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ ဦးဆောင်သည့်
အခြေခံအဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို အောင်မြင်စွာ
လုပ်ဆောင်နိုင်ကြောင်း အစိုးရ၊ နိုင်ငံတကာကုမ္ပဏီကြီးများ နှင့်
နိုင်ငံတကာမှ ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲသူများအား
ပြသနိုင်လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံ/ဒေသဆိုင်ရာ ဗျူဟာသို့
ချိတ်ဆက်မှု

ဤစီမံကိန်းသည် အလုံးစုံပါဝင်သောဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု နှင့်
အခြေခံအဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးမှုတို့ကို ဗျူဟာမြောက် ဦးစားပေး
နှစ်ခုအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့် အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (ADB) ၏
ဗျူဟာ ၂၀၂၀ သက်တမ်းဝက် ပြန်လည်ဆန်းစစ်ချက်နှင့်
ကိုက်ညီသည်။စီမံကိန်းသည် ADB ၏ မြန်မာနိုင်ငံအတွက်

နိုင်ငံတော်အဆင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုယာယီဗျူဟာ (CPS)
၂၀၁၂-၂၀၁၄ နှင့် ချိန်ညှိထားသည်။
လိုအပ်ချက်များဆန်းစစ်လေ့လာချက်တစ်ခုတွင်
စွမ်းအင်ကဏ္ဍသည် ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အရေးကြီးသည့်
အဟန့်အတားတစ်ခုဖြစ်နေကြောင်း သတ်မှတ်ထားသည်။ CPS ၏
အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည့် စွမ်းအင်ကဏ္ဍ ဆန်းစစ်ချက်
အကျဉ်းချုပ်သည် အောက်ပါ ကာလအလယ်အလတ်
လိုအပ်ချက်များကိုသတ်မှတ်ထားသည်။ (၁) ကဏ္ဍအတွင်း
အခွန်အကောက်နှုန်းထားနှင့် ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်ပုံဆိုင်ရာ
ပြင်ဆင်မှုများ (၂) ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲစွမ်းအင် နှင့် စွမ်းအင်
ထိရောက်မှုတို့ကိုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် မြှင့်တင်ခြင်း
(၃) ရေအားလျှပ်စစ်ဖွံ့ဖြိုးမှုမူဝါဒနှင့် အစီအစဉ်ချမှတ်ခြင်း
(၄) ကျေးလက်ဒေသ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေး
(ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးမှုလိုင်းများတိုးချဲ့မှု စီမံကိန်းများ နှင့်
ပင်မကွန်ရက် မရှိသည့်နေရာများတွင် ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲ
စွမ်းအင်ရွေးချယ်စရာများ) နှင့်
(၅) သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ပိုက်လိုင်းကွန်ရက်များ ပြန်လည်
ထူထောင်ရေး နှင့် ချဲ့ထွင်ရေး ။ ယခုအထောက်အပံ့သည်
မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ၂၀၁၅-၂၀၁၇ နိုင်ငံတွင်းလုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု
ဆိုင်ရာ စီးပွားရေးအစီအစဉ် နှင့်လည်း ကိုက်ညီအောင်
ချိန်ညှိထားသည်။ ယင်းအစီအစဉ်သည် ယာယီ CPS ၏
သက်တမ်းကို တိုးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး ADB ၏ ပုဂ္ဂလိက ကဏ္ဍ
လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများမှတစ်ဆင့် စွမ်းအင် နှင့် PPP တို့တွင်
အခြေခံအဆောက်အအုံရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ စူးစိုက်လုပ်ဆောင်ရန်
အဆိုပြုထားသည်။ ADB ၏ စွမ်းအင်မူဝါဒသည် စွမ်းအင်
ထိရောက်သည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ၊ ကုန်ကျစရိတ် အနည်းဆုံး
ဖြစ်သည့် ထောက်ပံ့မှု၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု
နှင့် နွမ်းပါးသူများအတွက် ပိုမိုကျယ်ပြန့်သည့်
လက်လှမ်းမီမှုတို့ကိုအလေးပေးသည်။

ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာအကြောင်းအရာများ

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

A

မိမိဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်သည့်ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားခြင်း

B

ဌာနေတိုင်းရင်းသားများ

C

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာရှုထောင့်များအကျဉ်းချုပ်

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာရှုထောင့်များ

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ အကျိုးသက်ရောက်မှုများ ဆန်းစစ်ချက်သည် စီမံကိန်းကြောင့် ဖြစ်လာနိုင်ခြေရှိသော သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာအကျိုးသက်ရောက်မှုများ၊ အဆိုးကြုံနိုင်ခြေများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ပြီး ပတ်ဝန်းကျင် လေထုတွင် တဖြည်းဖြည်းစုဝေးလာမည့် လေထုအရည်အသွေး အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်သည်။ စီမံကိန်းတွင် ခြောက်သွေ့သည့် နိုက်ထရိုဂျင်အောက်ဆိုဒ် အနည်းငယ်သာ အသုံးပြုသည့် ဓာတ်ငွေ့တာဘိုင်များ အသုံးပြုခြင်းဖြင့် လေထုအရည်အသွေးအပေါ် သက်ရောက်မှုကို အနည်းဆုံးဖြစ်စေလိမ့်မည်။ ထို့ပြင် စီမံကိန်း စတင် လည်ပတ်သည်နှင့် ဓာတ်ငွေ့အင်ဂျင်သုံးလျှပ်စစ်စက်ရုံကို ပြောင်းရွှေ့ရန် မျှော်မှန်းထားသည်။ ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် စီမံကိန်းမှ NO2 ထုတ်လွှင့်ခြင်းများကို ထိရောက်စွာ လျော့ချနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ စီမံကိန်းတွင် ရေဖြင့် အအေးခံ ကွင်းဆက်ပိတ်စနစ်ကို အသုံးပြုသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ ရေထုတ်ယူခြင်း နှင့် အပူထုတ်လွှတ်ခြင်း အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို အနည်းဆုံးဖြစ်စေရန် ပြုလုပ်ထားခြင်း ဖြစ်သည်။ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ အကျိုးသက်ရောက်မှု ဆန်းစစ်လေ့လာချက်၏ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှု အစီအစဉ်တွင် ထိခိုက်မှုသက်သာစေသည့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို လုံလောက်စွာ ထည့်သွင်းထားသည်။ ချေးငှားသူသည် နှစ်ဝက်လျှင်တစ်ကြိမ် လုပ်ဆောင်မှု အစီရင်ခံစာများ တင်သွင်းခြင်းဖြင့် ADB ၏ တောင်းဆိုချက်များကို အပြည့်အဝ အကောင်အထည်ဖော်ရန် ကတိကဝတ်ပြုထားရသည်။

စီမံကိန်း၏ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို စီမံခန့်ခွဲရန်အတွက် ချေးငှားသူ၏ အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာစွမ်းရည်ပြည့်ဝမှု နှင့် အလေးအနက်ထားရှိမှု တို့ကို ကြိုတင်လုံလုံစိုက်ထုတ် လေ့လာမှုပြုပြီး ဆန်းစစ်အတည်ပြုထားသည်။

မိမိဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်သည့် ပြန်လည်နေရာချထားခြင်း

စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင် (၁၁.၆ ဟက်တာ) သည် အစိုးရမှ ပိုင်ဆိုင် လည်ပတ်သည့် သံမဏိစက်ရုံလုပ်ငန်းခွင်၏ ၂၈၀ ဟက်တာ နယ်နိမိတ်အတွင်း တည်ရှိသည်။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်ကို အစိုးရမြေပေါ်တွင် တည်ဆောက်မည်ဖြစ်သော်လည်း ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးသည့်လိုင်း၊ ရေပေးဝေမှု နှင့် စွန့်ပစ် ရေပိုက်လိုင်း၊ ဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း နေရာချထားမှုများကြောင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ နေရာပြောင်းရွှေ့ခြင်းအပါအဝင် မိမိဆန္ဒအလျောက် မဟုတ်သည့် ပြန်လည်နေရာချထားခြင်းများ အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ ရှိနိုင်ပါသည်။ ရေပိုက်လိုင်း နှင့် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုလိုင်းများအတွက် မြေယာရယူခြင်းများကို မြန်မာ့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း (MEPE) က ဆောင်ရွက်နေသည်။ နေရာသတ်မှတ်မှုများအတွက် ရွေးချယ်ခြင်းနှင့် အပြီးသတ်ခြင်းတို့ဆိုင်ရာ ပဏာမ စစ်တမ်းကောက်ယူခြင်းများကို MEPE မှ လုပ်ဆောင်နေဆဲဖြစ်ပြီး ၂၀၁၆ တွင် ပြီးစီးမည်ဟု မျှော်မှန်းထားသည်။ ပဏာမ နေရာသတ်မှတ်မှုများ အပေါ် ဆန်းစစ်ချက်များအရ မိမိဆန္ဒအလျောက် မဟုတ်ဘဲ ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားရန် များစွာလိုအပ်လိမ့်မည် မဟုတ်ဟု မျှော်မှန်းထားသည်။ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများသတ်မှတ်ရန်အတွက် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဆိုင်ရာမူဘောင်တစ်ခုကို ပြင်ဆင်ထားသည်။ Sembcorp အနေဖြင့် ADB ၏ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီကြောင်း သေချာစေရန်၊ နိုင်ငံတော်၏ သတ်မှတ်ချက်အရ လိုအပ်ချက်များနှင့် ADB ၏ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအကြား ကွာဟချက်များကို ပေါင်းကူးပေးရန် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ယင်းလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။ Sembcorp သည် ပြန်လည်နေရာချထားရေးမူဘောင်၏ ပြဌာန်းချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်မည်ဖြစ်ပြီး ယင်း၏

ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာလိုအပ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှုကို ADB သို့ အစီရင်ခံမည်ဖြစ်သည်။

ဌာနေတိုင်းရင်းသားများ စီမံကိန်း ၏ သက်ရောက်မှုရှိသည့် ဧရိယာအတွင်းမည်သည့် ဌာနေတိုင်းရင်းသားများမှ နေထိုင်ခြင်းမရှိသဖြင့် ဌာနေတိုင်းရင်းသားများအပေါ် မည်သည့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများမှ မျှော်လင့်ထားခြင်းမရှိပါ။

အကျိုးစီးပွားပတ်သက်ဆက်နွယ်သူများ ဆက်သွယ်ပြောဆိုခြင်း၊ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခြင်း ADB ၏ လိုအပ်ချက်များနှင့်အညီသတ်မှတ်ထားသည့် စီမံကိန်းသက်ရောက်ခံရသည့် ပြည်သူများနှင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခြင်းများကိုဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

အထောက်အပံ့ ပုံစံ၊ လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ခြင်း နှင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းအချိန်ဇယား

မူအားဖြင့် ခွင့်ပြုခြင်း ၂၀၁၅ ဩဂုတ်လ ၄ရက်

တင်ကြိုလုံ့လစိုက်ထုတ်လေ့လာခြင်းခြင်း

ချေးငွေ ကော်မတီအစည်းအဝေး -

အတည်ပြုခြင်း ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာလ ၈ရက်

PDS ကိုနောက်ဆုံးပြင်ဆင်မှု ၂၀၁၆ ဧပြီလ ၂၀ရက်

စီမံကိန်းအချက်အလက် သတင်းလွှာ (PDS) တွင် စီမံကိန်းသို့ မဟုတ် အစီအစဉ်တို့၏ သတင်းအချက်အလက် အကျဉ်းချုပ် ပါဝင်သည်။ PDS ကိုယ်တိုင်သည် လုပ်ဆောင်ဆဲလုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခု ဖြစ်သောကြောင့် ကနဦးပိုင်းသတင်းလွှာတွင် အချို့သောအချက်အလက်များ ပါဝင်မည်မဟုတ်ဘဲ ယင်းအချက်အလက်များ ရရှိလာသည့်အခါ သတင်းလွှာတွင် ထပ်မံဖြည့်စွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုထားသော စီမံကိန်းများ အတွက် ဖော်ပြသောသတင်းအချက်အလက်များသည် ပြောင်းလဲနိုင်ပြီး အညွှန်းသဘော ဖြစ်ပါသည်။

ADB သည် ဤစီမံကိန်းအချက်အလက်သတင်းလွှာ (PDS) တွင် ပါဝင်သော သတင်းအချက်အလက်ကို မည်သည့်အာမခံချက်မျှမပါဘဲ အရင်းအမြစ်အဖြစ်သာ အသုံးပြုသူများသို့ တင်ပြခြင်းဖြစ်သည်။ ADB သည် အရည်အသွေးမြင့်မားသော သတင်းအချက်အလက် အကြောင်းအရာပေးရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိရာတွင် ကုန်သွယ်မှု၏ ကန့်သတ်ခြင်းအာမခံချက်များ၊ သီးခြားရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုအတွက် ဆီလျော်စေခြင်း နှင့် ချိုးဖောက်မှုမရှိခြင်းအပါအဝင် ဖော်ပြသည်ဖြစ်စေ၊ ရည်ညွှန်းသည်ဖြစ်စေ၊ မည်သည့်အာမခံချက် အမျိုးအစားမျှ မပါဝင်ဘဲ "အရှိအတိုင်း" ဖော်ပြထားသည်။ ပေးထားသောသတင်းအချက်အလက်များ၏ တိကျမှု သို့မဟုတ် ပြည့်စုံမှုအပေါ် ADB သည် မည်သည့် အာမခံခြင်းသို့မဟုတ် ကိုယ်စားပြုခြင်းကိုမျှ မပြုပါ။